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-predsjedniku Savjeta Branku Kovijanicu-
-izvrsnom direktoru Darku Grgurovicu-

Postovani,

Uz podsjecanje da je u SkupstinI Crne Gore 26. saziva obrazovan i
poceo sa radom Odbor za dalju reformu izbornog 1 drugog zakonodavstva,
koristim priliku da Vas upoznam da je Odbor do sada realizovao brojne
aktivnosti metodoloskog I organizacionog karaktera, zapoceo rad u okviru
uspostavljenih radnih grupa 1 vec ostvario komunikaciju sa nadleznim
drzavnim institucijama 1 relevantnim medunarodnim organizacijama.

U ovoj fazi rada zelimo da od svih subjekata kojl u manjoj ill vecoj
mjeri primjenjuju zakone I druge propise koji su predmet rada Odbora,
dobijemo informaciju u kojoj mjeri su zadovoljni sa vazecim pravnim
okvirom i da 11 postoji nejasnoca i problema u njihovoj implementaclji.

Uloga i znacaj medija u izbornom procesu je prepoznata i od strane
ovog Odbora I predstavljace jedan od njegovih kljucnih zadataka u
narednom periodu. Iz tog razloga je u okviru Odbora obrazovana radna
grupa koja ce se iskljucivo baviti zakonima iz oblasti medija. Zelim da
ukazem i da su odredena pitanja iz domena medija, a prije svega uloga
medija tokom izbornog procesa prepoznati i od strane relevantnih
medunarodnih institucija kroz izvjestavanje i preporuke koje su njihov
prateci dio.

Vazno je istaci da je, pored vec uobicajenog medijskog
izvjestavanja, kroz rad elektronskih i stampanih medija, koji je u odredenoj
mjeri i zakonski ureden, u sve vecoj mjeri zastupljena i internet tehnologija
u raznim oblicima( drustvene mreze facebook, instragram, viber i sL). Ovaj
vid komunikacije postaje sve prisutniji tokom sprovodenja izbornog
procesa, a u tom dijelu nije zaobisao ni Crnu Goru. Uz sve prednosti koje
savremeni vid komunikacije donosi, treba ukazati i na realne mbgucnosti
da dode do zloupotrebe.

Uvazavajuci cinjenicu u odnosu na zakonske nadleznosti Agencije i
stecenog iskustva u oblasti elektronskih komunikacija vjerujem da



mozemo zajedno doci do prihvatljivog zakonskog rjesenja, postujuci
standarde u ovoj oblasti, koje moze urediti i ovo vazno pitanje.

S tim u vezi, bile bi znacajno da nam ukazete na sve mogucnosti
koje, u normativnom dijelu, mozemo realizovati kako bi izborno
zakonodavstvo 1 ukupan izborni ambijent dobio jedan novi kvalitet.

Ocekujemo da nakon detaljne 1 sveobuhvatne analize dostavite
Odboru neophodne smjernice, a ujedno da tokom rada Odbora I u dijalogu
sa clanovima Odbora dodemo do najboljih rjesenja.

S postovanjem,

EDNIK ODBORA

Gvozdenovlc


